
Ob ecn6 zastupitel'stvo Rudina

Zdpisnica z 23. riadneho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'swa Obce
Rudina konan6ho dfia 31. 08. ZOZL o 17.00 hod v sdle kultrirneho domu

Prftomni:
Ing. Anna Midianov5 - starostka

Franti5ek HruSka

PhDr. Mari6n Hutyra
Bc. Viera Stefankov6

Ing. JozefTurianik
Vladimfr Kohrit
Peter Bada

Ing. Mari6n Turianik
Ing. Mariana Janddikovti

Mgr. Lucia Gavl6kovii - HKO

\eprltomnf:
lne. Jdn Garbier

ZepboYatel': PhDr. llaridn Hut)'ra

O*ami pritomni podla prezendnej listiny

Program obecn6ho zastupitel'stva:
l. Oworenie

2. Schvdlenie programu rokovania

3. Vol'ba n6vrhovej komisie

4. Vollba overovatetov z6pisnice

5. Kontrola plnenia uzneseni

6. Rozpodtovd opatrenie t,.122021-pripomienky, schv6lenie

7. Zapojenie rezervn6ho fondu na investidn6 akcie obce:

a./ oplotenie cintorfna 45 000 eur

b./ oddychov 6 zona pri lelezni(nej stanici: 45 000 eur

c./ zniLenie energetickej n6rodnosti verejnych budov - Vlizva OPKZP-P04-SC43L-2021-68

Operadnf program Kvalita Zivotndho prostredia

8. Ziadosti obdanov na rozSirenie, zmenu Uzemn6ho pl6nu obce Rudina

9. Interpel6cie poslancov

10. Diskusia

ll, Z6ver

2. SchvSlenie programu rokovania

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankovii, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikovd

PROTI:

Doplnenie programu rokovania o body:
Vol'ba zapisovatela
PaeDr. Viery Janisikovd - zamlllan|vjmena katastra obce

- vyrie5enie vstupu s truhlou v zadnej dasti dolndho cintorina
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Optitovn6 Liadost p. Po5teka o zakripenie zimn6ho obledenia

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankovd, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohri! M. Jan6dikov6

PROTI ZdrLal sa:

3/ Vol'ba zapisovatel'a

Z ddvodu nepritomnosti zapisovatelky p. Gabriely Jandigovej za zapisovatel'a navrhla starostka: PhDr. Mari6na

Hutyru
Hlasovanie poslancov za zapisovatel'a:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrZal sa: -

4l Yol'ba n6vrhovej komisie

Do n6vrhovej komisie navrhla starostka: P. Bada, F. Hru5ka

Hlasovanie poslancov za n6vrhovti komisiu:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohtit, M. Jan6dikov6

PROTI:-

5/ Vol'ba overovatel'ov z6pisnice

Za overovatelov z6pisnice navrhla starostka: M. Turianik, M. Jan6dikov6.

Hlasovanie poslancov z6pisnice :

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrZal sa: -

6/ Kontrola plnenia uzneseni

HKO obce Mgr. L. Gavl6kov6: pre5li by sme si uznesenia, ktor6 nie sri splnen6. Uznesenie t,. 136/2020 - spriiva

obce m6 zabezpe(,i( do 30.11.2020 lypratanie pozemku KNC 524 k.ri. Rudina. Obec zaslala p. Martincovi qizvu
na odpratanie obecn6ho pozemku, av5ak doposial k tomu nedo5lo do dne5ndho dfa, pozemok nie je Wpratani.
Tak do by sme d alej vedeli v tomto smere urobit', alebo neviem di by sme e5te poslali nejakf inu vyzvu?

starostka: tak nech sa vy'jadria poslanci, aby n6vrh vy5iel z pldna. Kto by mal k tomu bodu diskusiu a chcel sa

qtjadrit?
PhDr. M. Hutyra: dostal som informdciu, Le sauL niedo buduje na pristupovej ceste, niedo sa bet6nuje. Spevnen6

plocha na parkovanie. Viete o tom niedo?

Starostka: nie

PhDr. M. Hutyra: poslanci, ktori byvajri na hornom konci? Viete o tom niedo? Doteraz sme s tym moc nepohli.

Ing. M. Jan6dikov6: ja sa na ten pozemok pozerdmkaLdy dei,, m6 to tam dorazviac zapratanl. Nebola som tam

konkr6tne v tej ulidke, ale IieL sme sa s pani starostkou hovorili, Ze musime to nejako rie5it'. Neviem akd

kompetencie m6 v tom obec, aj ked je to pozemok obce, di vypratat, ale otdzka znie,2e kde by sme to dali, tie
jeho veci.

Starostka: prep6dte, ak vdm m6Zem do toho vshipit'. Ano je to pozemok obce, ale tie veci, ktord sri tam, nie sf
obecn6. Jedine to nahl6sit' na Zivotnd prostredie a potom nejakojeho predvolat' a v sudinnosti s okresnym riradom

to rie5it'. M6Zem sa tam ist' pozriet alebo aj viaceri, vo Stvrtok. MdZeme spisat' nejakf zLznam aj o tom, Le satam

niedo buduje, zvLLime nejakd d'alSie d6sledky. MoZno by sme tam mohli ist', komisia stavebnd a Zivotndho

prostredia. Vo Stvrtok poobede, Ze by sme tam lybehli vSetci, m6Zeme to odfotit'. Ja m6m odfotend to aj auto, aj

ten sklad, ktor'-i tam je.

Ing. M. Jan6dikov6: kore5pondencia je v tomto pripade bezpredmetn6.

Starostka: kore5pondencia je bezpredmetn6.

F. Hru5ka: skrisme to da( naLivotnd orostredie.

ZdrLal sa: -

I
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Starostka: treba so uvedomit', 2e je to n65 pozemok. Nejako by sme to, neviem najskOr by sme tam i5li samy, ale

poslali Zivotnd prostredie.

F. Hru5ka: tak najskdr samy.

Ing. J. Turianik: treba mu dat' na vedomie, aby tam bol aj on.

Starostka: ja mu akoZe zatelefonujem, norm6lne, Ze tam budeme dohodneme sa na ktoru hodinu, di tam pride alebo

nepride, uvidime. Na z6klade toho ho potom eSte Wzveme listom. Ja to tam v5etko nafotim, pdjdem na Zivotnd

prostredie a uvidime, ak! postup n6m odporudia.

PhDr: M. Hutyra: termin vo Stvrtok o 17-tej? Navrhnite termin.

M. Turianik: daj o l7{ej.
Starostka: dobre sme dohodnuti.
Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrLaIsa: -

HKO obce Mgr. L. Gavl6kov6: uznesenie L 168/2020 - komisia pre verejnd obstar6vanie z 18.1.2021, di sa niedo

pohlo v tomto smere. Nie je k tomu termin.

PhDr. M. Hutyra: ja som predloZil k tento n6vrh, spracfvam k tomu materi6l. Ale m6m otdzku na pani starostku,

di dan6 komisia bude mat' do robit', zbytodne budem nad t'-im sediet', pokiali obec v5etko obstar6va elektronicky.

Ja pripravim materi6l na najbliZ5ie zastupitelistvo. Kedy bude?

Starostka: najbliZ5ie september - okt6ber. Verejnd obstar6vania n6m robi odborne sp6sobil6 osoba, tieto sa robia

elektronicky., v5etky uverejiujeme na str6nke obce. MoZnoZe by sme tri komisiu verejndho obstar6vania mohli
zriadi(,lebo vrozpodtovom opahenije n6vrh na drpanie finandnych prostriedkov na vyrezanie lip na dolnom
cintorine. Ked Ze je to mal6 zSkazka, oslovenim troch alebo viaceny'ch uch6dzadov by sme nemuseli zadhvaf cez

nejak6ho verejn6ho obstar6vatella, ja si to e5te preverim, di ja som opr6vnen6 osoba. Komisia, ktor6 otv6rala ob6lky
pri volibe hlavndho kontrol6ra by mohla spisat' zdpis a vyhodnotit' ponuky. Ostatnd obstardvania budeme robit'
elektronicky. TakZe by sme zru5ili toto uznesenie.

Ing. M. Jan6dikov6: niadlla by sa komisia podl'a potreby.

PhDr. M. Hutyra: zriadila by sa teda komisia ad hoc. Treba k tomu pripravit' nejah-i Statrit.

Starostka: nie netreba. Ja nachyst6m z6pisnicu, urobime lyhodnotenie, ak s tym srihlasite, kto by chcel s poslancov

a by mal zhujem.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrZal sa: -

HKO obce Mgr. L. Gavl6kov6: ja by som zruSila uznesenie (,. 19012020 - odpredaj pozemkov KNC 236 rod.

Zemhnkovh

Starostka: k tomuto by som povedala, oni si spravili geometrick! p16n, malo sa to rie5it' osobitnlm zretellom. P6n

Zemdnek bohuZial' zomrel, toto uznesenie by som navrhla zrulit, pretoLe si aj tak bude musiet' dat' Ziadost' sama

za seba.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F, Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankovd, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrLal sa: -

HKO obce Mgr. L. Gavl6kov6: uznesenie L 190/2021: ozn6menie o funkci6ch som mala doloZit', uZ som to
doloZila, takLe je to v poriadku. Uznesenie d. 19512021 do sa t'-ika zalvdra(ov, to je v plneni.
PhDr. M. Hutyra: nem6me tam termin, do konca septembra?

Starostka: na5i pracovnici by to namontovali, ale boli vyuLiti na mallovanie, zatvdrade podkaju, toto bolo
ddleZitej5ie, elektrikaje v Skole spraven6, rovnako ajrevizie.
Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6
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PROTI: ZdrLal sa: -

7. Rozpoitov6 opatrenie E.l2l202l - pripomienky, schvdlenie

Starostka: vzhlladom na Io, Le sme mali viacero stretnuti, kto4fch ste sa mali moZnost' zudastni(, bol tam p.

poslanec Hutyra, p. poslanec Bada, p. poslanec HruSka. Poprosila som pre kr6tkost' dasu finandnf komisiu, aby sa

vy'jadrila. Finandn6 komisia s rozpodtovSim opatrenim d. l2l202l aj zo zapojenim rezervndho fondu srihlasila.

Predpoklad6, 2e 6no. Potrebujeme urobit' vyrub drevfn, povolania m6me aj od CHKO p. Lepie5a. Tri lipy, ktor6 sf
pri ceste by sme mohli vyrezat' odl,ll.202l do31.3.2021, to je obdobie vegetadn6ho pokoja, kedy by sme to

mohli realizovat'.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hru5ka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrLal sa: -

8. Zapojenie rezervn6ho fondu na investidn6 akcie obce:

a./ oplotenie cintorina 45 000 eur

Starostka: predpokladan6 hodnota zdkazlq by mala byt' 45 000 eur.

Obecnd zastupitel'stvo schval'uje zapojenie rezervndho fondu obce na investidnf akciu: Novostavba oplotenia

cintorina v Rudine vo rr'-iSke 45 000 eur.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hruska. M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrZal sa: -

b.i odd)'chovh z6na pri 1elezr'i(nej stanici: 45 000 eur

Starostka: podl'a pani projektantky, kde sme boli spolu p. poslanec Hutyra a p. poslanec Bada, n6m odporudila

schviilit 45 000 eur. Dnes som Viim preposlala projektovri dokument6ciu, ona to zmenila na: Stavebnd ripravy pri

ceste III. tr.312095 v obci Rudina. Nem6 to charakter oddychovej z6ny.

Obecnd zastupitefstvo schval'uje zapojenie rezervndho fondu na investidmi akciu obce: Stavebn6 ripravy pri ceste

312095 v obci Rudina vo vy5ke 45 000 eur.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. HruSka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohft, M. Jan6dikov6
pROTI: _ ZdrZat sa: -

c.l zniLenie energetickej n6rodnosti verejnfch budov - Yyzva OPKZP-PO4-SC43l-2021-68

Starostka: VtZf vyntasilo.vfzvu. Je tam 44 000 000 eur, termin podania Ziadosti je 29.10.2021, treba k Ziadosti

doloZit' energetickf audit, projektov6 dokument6cia, stavend povolenie, ukondend verejnd obstar6vanie. Je tam 5%o

spolufdast', mohli by sme vymenit' v5etky okn6, v5etky dvere, zateplila by sa budova a povala, kfrenie, rozvody,

elektroin5tal6cia. Neopr6vneny n6kladje vfmena strechy. Predpokladanf rozpodetje 300 000 eur. 40 000 eur by

sa pouZilo na spoluridast' a ostatnd vydavky.

Ing. M. Jan6dikov6: di by sa nedalo dorobit' aj vnftro, aby to nedopadlo, ako pri zbrojnici, Le sa z6kazka rozdelila

vnftro sme prerobili a vonkaj5ok je nedorobeny.

Ing. J. Turianik: ja som stretnutia neaidastnil, mal som nejak6 povinnosti, t6 dokument6cia je z roku 2017.

Starostka: nebudeme robit' novf projektovri dokument6ciu, bola poskytnut6 odborne sp6sobilej osobe.

Ing. J. Turianik: zmenili sa norrny v roku 2019 a dokument6cia je neaktu6lna.

Starostka: bohuZiaf nie je sfdast'ouvyzvy, ako opr6vnenj n6klad t6 shecha.

Obecnd zastupitefstvo schval3uje zapojenie rezervndho fondu na n6klady spojend s pripravou materi6lov

a dokument6cie podkladov investidnej akcie: ZniLenie energetickej n6rodnosti budovy obecndho fradu vo v,-iSke

40 000 eur.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. HruSka, M. Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohft, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrZal sa: -
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9. Ziadosti obianov na roz5irenie, zmenu fzemn6ho pl6nu obce Rudina
Starostka: obec m6 zo zdkona povinnost' raz Stvrfrodne prehodnotil iuemny pl6n. Ja ani vy, nie ste odbornd

sp6sobil6 osoby, ktord by mohli posridit', ktor6 lokalita m6 byt' zaraden6 alebo nem6 byt zaradenl, ja by som

v tomto prvom kole potrebovala stanovisko, Le di sa fzemnj pldn otvori alebo nie, prehodnoti prepracuje, alebo

uzemny pl6n ostane v takom stave v akom je. Cely proces trv6 asi rok, q,'jadruje sa k nemu asi 40 organizilcii.
M6me tu vel'a Ziadosti. Najd6leZitej5ie je stanovisko z ochrany p6dy, oni stanovia, di je moZn6 roz5irit' uzemny

plrin alebo nie. Treba si uvedomit', 2eked sa roz5iri uzemny pl6n, treba rozmyitat aj do budricna atreba to rie5it'
komplexne.

F. Hru5ka: si n6m povedala si myslim vSetko, otvorit' to m6Zeme a potom to nech6me na v5etklch tych odbornikov,
su to obdania tak to treba a potom uvidime, ako sa to bude vyvijat'.
Starostka: nd5 rizemnli pl6n obce musi byt' v srilade s fzemnlim pl6nom Zilinskdho samospr6vneho kraja, ked sme

naposledy prehodnocovaliizemny pl5n, sme chceli priloZit' aj lokalitu, ktord je poniZe Rudinskri, ale ochran6ri

n6m povedali, Le tadial migruje zver a na zilklade ich stanoviska sme to museli teda zniLit a nemohli dat'.

Ing. M. Jan6dikov6: ja si myslim, Ze otvorit' to teda m6Zeme a odborne spOsobil6 osoba vyhodnoti, di mdZeme

splnit' poZiadavky obdanov alebo nie. Ja by som bolazato.
PhDr. M. Hutyra: ale on ti nepovie, 2e zajtra tam stavaj, ale povie, Ze v tej lokalite m62ete stavat'. Otdzka znie: do

dokide re6lne obec zabezpe6(? Ja by som navrhoval, sri tu obdania, ktori doniesli Ziadosti, nech oni deklarujf,
aky majf v danom inemi z6mer. Po n6v5teve, ktorf som mal som otvorene povedal, Le to je sllubovanie vzdu5nlich

z6mkov, my nem6me dokonden6 niektord lokality, budeme otvdra( nov6 lokality a do im tam-dok6Zeme re6lne

zabezpetit? Za rok prebehne proces roz5irenia fzemn6ho pl6nu obce, 6no ponfkli moZnost' obci sa podiellat' na

n6kladoch poplatkom za miestny rozvol, ale m6me izemia, ktord nie sri dokondend a zadneme novf lokalitu a ti
I'udia tam chcri stavat' zajtra alebo pozajtra. Treba citlivo zv6Lit, do ideme robit', lebo to je potom zavddzanie

obdanov. M6me lokality, ktor6 sf uL leraz zahrnull v f zemnom pl6ne a nem6me tam vybudovand nid.

Starostka: my e5te nevieme di to tam bude, moZno niektord lokality neprejdri. My len otvorime tnemny pl6n, nikto
nem61e stfbit' Ziadatefovi, Ze bude dan6 lokalita zaradend na vlistavbu rodinnych domov. ESte sme nazatiatku
toho procesu.

p. M. Piesecky: ja si myslfm, Ze ked si urdid podet liudi Ziadosti a je moZnd to prehodnotit', urdite by sa to malo
prehodnotit'. Celii dedina si m6Ze dat' Ziadosti a vy sa dm nebudete ani zaoberaf?

Starostka: preto sme tu aje to vprograme n65ho rokovania ja som im preposlala materi|l aj smapkami
a Ziadost'ami. V prvom kroku d6m hlasovat', aby sa otvoril a prehodnotil fzemny pl6n. Aky rn_isledok nevie ani,

ani vy. Bude verejn6 zhroma1denie obdanov, bude rizemny pl6n verejne prezentovany a e5te aj tam m6Ze niekto
odvolaf, potom sa to bude optit' konzultovat' s odbornlimi inStitriciami, ktor6 majri kompetencie a pr6vomoci zo

zdkona.

Ing. M. Turianik: je to skr6tka Standardnlf postup, ktorym sa musia jednoducho oslovit'tie inStitricie, ak oni dajri
zelenu, my sa budeme d alej tym zaobera(.

PhDr. M. Hutyra: pani starostka poslali ste n6m izemny pl6n, je to bez legendy, ja tu vidim na5u obec, neviem do

ktord rizemie znamen6, akZe poprosim spristupnit' poslancom fzemny pl6n, celj akj m6by(,lebo z tohto janeviem
nid.

Starostka: tak prep6dte, to do je dervend je starr-f uzemny p16n obce, to do je dervenym Srafovanlm sf zmeny

a doplnky d. 1, toje v5etko.

PhDr. M. Hutyra: potrebujeme na5tudovat' inemny pl6n.

Starostka: miime tu niekolko desiatok Ziadosti od na5ich obdanov alebo vlastnikov pozemkov. Ziadostije velia
nikto nevie. aki bude vystup
Ing. J. Turianik. ak m6Zem poZiadavky obdanov treba akceptovat jateraz nemusim do toho vstupovat', pretoZe

polhohospodrirska p6da m6 inri bonitu, ako stavebny pozemok. Mali by sme poZiadavky obdanov lysly5at' a pani
starostka spr6vne hovori, Ze sa musia k tomu vy'jadrit' odborne sp6sobil6 osoba, viid5inou projekdn6 kancel6ria,
ktor6 si urobi sakramentskti analyzu, di pristup k pozemkom, my mdZeme dat' v podstate nejakri viziu di sri tu
obdania 30-40-ti, tuto by sme si to vedeli predstavit', oni to rozoberu na drobn6, di m6 cesta parametre. Treba tam
poditat' s inZinierskymi siet'ami a musi byt' v sflade s fzemnym pl6nom vyS5ieho fzemndho celku. Projekdnii

I
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Obecn6 zastupitel'stvo Rudina :
tu"c"turia3tora to 

"yht5 
odporudi a d6 dobrozdanie, do je priechodnd a do nie. Je to beh na dlhd trate, to nebude

ani zarok. Ja som zaIo, aby to otvorilo, treba dat' poZiadavku obdanov d alej.

Obecnd zastupitetstvo schval'uje prehodnotenie, pripadne roz5irenie fzemndho pl6nu obce Rudina.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. Hru5ka, M, Hutyra, V. Stefankov6, J. Turianik, M. 'lurianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI: - ZdrLalsa: -

l0,Zamyil'ani vfmena katastra obce Rudina a Rudinka zd6vodnenie
paedr. V. Jan6sikov6: parcela 1005. ktor6 navdzqenaparcelu 1006, kde my m6me dom postaveny, asi%tej parcely

bola zahmut6 do rizemndho rozvoja obce bytovej vystavby a td konedn6 114 nie. My sme dali poZiadavku na to,

aby sa to dalo roz5irit' na aj na t0 1/q. Othzka moja znie: ja som bola na katastri a tam figuruje na celej 1005 st6le

orn6 p6da, ako je to moLn6?

Starostka: uzemny pl6n sa roz5iruje a nemeni sa kultrira p6dy, meni sa aL vtedy, ked je urdend na vlstavbu

rodinnjch domov. Obdan si d6 urobit' projektovri dokument6ciu a poZiada o stavebnd povolenie, klientsk6 centrum

v Liline odbor ochrany p6dy urdi koliko metrov2 bude na qistavbu, potom sa zmeni kultrira pozemku.

PaeDr. V. Jan6sikovii:ja by som chcela, aby sa prijalo uznesenie, kton-i m by sa dostala Voparcely, ktorej vlastnidkou

somja, aby sa dostala do toho fzemndho pl6nu. Je to nelogick6, do sa urobilo.

Starostka: yzoz1ame,ktorydostaliposlancijekaLd6Liadosl,ktor6bolapodan6naobecajsmapovymipodkladmi

aj s parcelou 1005.
paeDr. V. Jan6sikov6: Liadam, aby sme boli informovani, akti dast Liadate vymenit' sRudinkou, pretoZe je to

vrozpore stym, do som sa dozvedela, 1005 by mala byt' vRudinke. P6n Garbier navrhoval zminul6ho

zastupitel'stva, aby som dostala pisomnd stanovisko, do ste dojednala so SEVaKom, nedostala som nid.

Starostka: podlia mfla tam mal byd vypis zumesenia, ja si to preverim.

paeDr. V. Jan6sikov6: Liadam starostka, aby som mala ofici6lnou cestou, do sa ide vymieriat'.

PaeDr. V. Jan6sikov6: vyrezat sa idri lipy od cesty atam bude vstup? Rokov sa rie5i, Ze p. Martinec si spravil

svojvolhe nadrozmemSi hrob. M6me probl{m s pristupom k hrobu, ak by bola potreba ist' k hrobu s truhlou. Kde

tedamdbyt' ten vstup?

Mgr. M. Jan6sik: z tej fotografie nie je vidiet' danlf probl6m, m6 to znlzoriovat' vstup k hrobu alebo to ako

v rozpore s predpismi bol vybudovany hrob, ktory tam zavadzia.

Starostka: fotografia mfuzoriluje, Le mdte pristup k hrobu zttoch str6n a d6 sa tam prejst''

Mgr. M. Jan6sik: podme urobit' fotky, ako tam zasahujehrob p. Martinca, bol postavenj v rozpore s predpismi.

starostka: m6te stavebn6 povolenie na ten n6hrobn57 kamef,, ktoni tam m6te?

PaeDr. V. Jan6sikov6: n6hrobnf kameil 1. sa robil v roku 1968.

Starostka: ja myslim tie nov6 platne.

PaeDr. V. Jan6sikov6: novd platne sf, tata zomrel pred 33 rokmi.

Starostka: vieme, ako sa robili na cintorine hroby eSte zapbnaGtzmu, nehovome o diernych stavb6ch, lebo v5etky

plabre, vSetky hrobov6 miesta vSetkych sri dierne stavby. Nevypichujme jeden probldm, ktory je na celom

Slovensku.

PaeDr. V. Jan6sikov6: p6n Martinecndm odkdzal, Ze si m6me posunft' hrob'

Mgr. M. Jan6sik: vy ste povedali argument, Ze poru5uje sa tu z6kon., ako na beZiacom p6se, tak n6m nem6 vadit',

Ze niekto poru5uje zfl<on?

Starostka: riesme veci, ktord m6me rie5it' a nemotajme sa st6le dookola.

P. Bada: vo Stvrtok sme mali sedenie kvdli oploteniu ap6n Pochyba nesfhlasi, aby i5iel prechod stredom jeho

pozemku.

PaeDr. V. Jan6sikov6: vy ste neboli pritom, ked moja mama zomrela, tu sme s pani starostkou rie5ili vstup. Pani

starostka hovorila, Le obec tam m6 dast' a p6n Pochyba musi nechat' priechod.

P. Bada: nenenchali ste ma dohovorit', jedinli vstup, ktoni p6n Pochyba nech6je od obchodu.

PaeDr. V. Jan6sikov6: ja m6m inform6ciu, Ze nie je zabezpedeny prechod, toto rie5ime uZ roky. Ako je moln5l Le

nie je zabepzeden!? Kto teda pochybil? Prechod tam bude? Predo to obec pred6vala?
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Ing. M. Jan6dikov6: ned6 sa zabezpe(,if kaZd6mu 2v165t' pristup k hrobu. Stard cintoriny napr. aj v Neslu5i sf tak6,

Le saned6 prejst'.

Mgr. M. Jan6sik: tento probldm nevmikol pred 30-timi rokmi, tento probldm je tu p6r rokov, kedy vznikol ten

novy hrob. Bol prisl'ub, Ze nechajte to tak, aj napriek tomu, Ze poru5il predpisy. Vyrie5i sa to tak, Ze sa urobi

pristup.

Ing. M. Jan6dikov6: vy Liadate, aby ste mali pristup k hrobu, kaldy by mohol Ziadaf.

Mgr. M. Jan6sik: my neZiadame o pristup, my Liadame, aby sa odstr6nil probl6m, lebo niekto si lybudoval proti

predpisom ten n6hrobny kamei, kt. tam predQfm nebol a my sme boli ochotnf ustfpit'. N6vrh obce bol, ie sa urobi

pristup z prednej strany a my sme na to kompromisne pristtipili.

Starostka: tuto m6te fotku, ktoni sme dneska urobili, to znamen6, Ze obec ddvyty(:it pozemok, ktoryi mala obec

vo vlastnictve, ktorj bol pod cintorinom, predtym boli pozemky p6na Pochybu, ktory ich mal v osobnom

vlastnictve. Obec mu predala dast' pozemku, kt. bol pri cintorine, takZe keby n6m nepovolil vstup, my by sme sa

na tie pozemky nedostali.

Mgr. M. Janiisik: predo ste to teda predt'.im sl'ubovali?

Starostka. p5n Pochyba sfhlasi, aby bol vstup popri jeho dome, ako mii vybudovanri z6mkovri dlaLbu. Obec d6

vld,eit' pozemok, v5etky tieto tuje p6jdu pred. Urobi sa bet6novy zdklad,pozemok sa automaticky prediZi a vstup

moZe byt' s tejto strany.

PaeDr. V. Janasikovd: ak je to vymyslend tak, Le prejdeme k hrobu aj s truhlou, tak je to v poriadku.

P. Bada: ked si budete robit' novy pomnfk, tak niekto bude mieSat' bet6n u Pochybu na sfkronmom pozemku? Tak

o dom rozpr6vate?

PaeDr. V. Jandsikovd: videli ste ten r6m, alebo ste si nid nev5imli?

Starostka: aj za v ami sf eSte hroby. Tam sa d6 prejst'

PaeDr. V. Jan6sikov6: je to podlia z6kona, Ze rozostup je minim6lne 30 cm. Nikto im neopiera mfrik o hrob. Za

nami nebol nikto, len Jaro5ovci.

Mgr. M. Jan6sik: my sme kompromisne ustupili, napriek tomu, Ze to urobil, do nemal, nech sa mu nerozbija r6m

o r6m, do tam nemal d6vat'. Chod te sa tam pozriet , my sme ustripili za prisl'ubu obce, Ze tam obec urobi pristup,

hoci sme mohli Liadat, aby sa mu rozbil ten n6hrobnj kamei, ale toto sme nechceli.

PaeDr. V. Jan6sikov6: ak tam bude pristup, tak to bude v poriadku. Ziadam, aby to bolo zapisane aj z6pisnidne, aj

to do sa tyka tej v,-imeny pozemkov medzi Rudinou a Rudinkou. Z minuldho zastupitel'stva, keby som dostala do

som dostat' mala, lebo som nid nedostala.

Starostka: ja si myslim, Le v tej zdpisnici to bolo zapisane dost' podrobne, to pisal p. poslanec Hutyra. Urobim
z toho v'.y'cuc a po5lem v6m to.

PhDr. M. Hutyra: zaprotokolovand to bude, ale p. Jandsikovd Liada prijat' tri uznesenia.

PhDr. M. Hutyra: aby sa uviedli veci na pravri mieru. Ja som si stiahol mapu, do ste n6m poslali, jedn6 sa o p6vodny

n6vrh. Teraz sme sedeli asi tri dZdne dozadu, stym, Le aby sa aj vd5 predmetn! pozemok zahrnul do uzemia
Rudiny, nie Rudinky. Pani starostka mala spracovat' list, ktorym vyzveme Rudinku, aby m6m odpovedali, di

akceptujri n6vrh Rudiny alebo nie, lebo tam m6 byt' vysporiadanie katashov, plus pozemky, kt. sri na liste
vlastnictva Rudiny apalria Rudinke. Rudina ich musi odkfpit', znaleckfm posudkom to bolo stanovend na cca.

160 000 eur,takle pani starostka n6m musi predloZit' n6vrh, ktorj posiela obci Rudinka, kde bude zoznamparciel,

kt. my chceme lymenit' a finandnd v;,rovnanie. Ci na to pristripia alebo nie.

PaeDr. V. Jan6sikov6: moja ot6zke, di sa to Ieda za tie tri t'_fZdne udialo? A di teda Rudinka sfhlasila alebo nie?

Starostka: nie, e5te len napi5eme list a dostaneme odpoved'. Treba ho sformulovat'. Pozemky, kt. chceme ponuknut'

Rudinke m6m napisan6, ale pozemky, kt. by sme chceli, aby obec Rudinka n6m lymenila v k. ri. Rudinka, ale sri

to pozemky na5ich obdanov, som to zadala vypisovat, ale kedZe je ich vella este to nem6m. KedZe sme rie5ili ZS,

m6m to spracovand na'/+, dopracujem to a rozpo5lem. To bude priloha, kt. po5leme do Rudinky.
PhDr. M. Hutyra: do sa lika plotu, ako spominal p. Bada, p. Pochyba nesihlasi, aby ostali schody v strede

pozemku, nesfhlasil ani s dm, aby tam vznikol nejakf chodnik, kt. by bol ako spevnen6 plocha, aby na parkovisku

nemal neporiadok. On.Ziada,aby to bolo vrohu asdm,Ze obec dotercz nesplnilo uznesenie, Ze je tam pr6vo
prechodu. Zatial je to iba na dobr6 slovo.

Mgr. M. Jan6sik: predo to teda obec sl'ubovala.
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PhDr. M. Hutyra: e5te je jeden probl6m, CHKO nesrihlasila s vyrubom dvoch lip od p. Pochybu a dala stanovisko,
Le tam nem6Ze byt' bet6novf zdklad, Nevieme do akej niUfy;e tam koreioqi systdm a do akej vzdialenosti, di by
sa tam dal urobit' nejakli bet6novli oporny mririk, kde by n6sledne bolo realizovand oplotenie. Neviem v akej diZke,
pani starostkalo md teraz rie5it', v5ak?

Starostka: 6no

PaeDr. V. Jan6sikov6: drifam, Ze to bude spravend tak, Le tam budem mdct' prejst' s tou truhlou. My sme tam
predtym chodili norm6lne, ked'tam bol e5te jeden vstup anebol tam ten nadrozmemy hrob, ktori si svojvolhe
urobili.
Mgr. M. Jan6sik: mitme za(,at trvat na tom, aby bola odstr6nen|td tiema stavba?

Starostka: vy ste chceli pristup s truhlou? Opiit' to zase todite, dobre, tak pod'me Irva( na tom, Le bude konat'
stavebn! frad, do ste ly a zadnete proces o odstr6neni diernej stavby...

Ing. M. Jan6dikov6: kaZddho treba svoje. Ned6 sa zabezpedit kaZd6mu zvl6Stny vstup z kaZdej strany, jedn6 sa o
nehospod6rne nakladanie z prostriedkami.

PaeDr. V. Jan6sikov6: my sme to nezapridinili, my sme podali pomocnf ruku.
Starostka:

l. obecn6 zastupitel'stvo poveruje spr6vu obce zaslat' hranicu pozemkov pani Jan6sikovej, kt. obec Rudina
ponrika na qimenu obci Rudina

2. obecn6 zastupitefstvo poveruje spr6vu obce zaslat' pani Jan6sikovej inform6ciu z predch6dzajriceho

zastupitel'stva o vysledkoch stretnutia zo spolodnost'ou SEVaK a.s.

Termin: do 30.9.2021

ll, OpiitovnA Liadosf p. Pavla Po5teka, Rudina - Ziadosf o zakfpenie zimn6ho obledenia - VZN E. 4l20ll
ZAsady nakladania s finaninfmi prostriedkami v oblasti soci6lnych veci
Starostka: obec m6Ze poskytnft' prispevok raz v priebehu 3 rokov 170 eur. Nakolko p, Po5tek uLpobers starobnli
d6chodok, kt. sa tejto dasti netSika, ale je prijatdklauztila, Ze soc. komisia so zastupitelistvom si vyhradzuje pr6vo
na individu6lne posridenie Ziadosti o poskytnutie socidlnej vypomoci. Poslanec p. Garbier dal na poslednom

zastupitel'stve n6vrh na zakfpenie zimn6ho obledenia.

Ing. M. Turianik: ja som ho mal/zrokaza suseda, som za to, Ze nech sa obec postar6 v sume 170 eur na zakripenie
obledenia, aspoi spravime dobry skutok.

Ing. M. Jan6dikov6:je nefpln6 rodina, po vykone trestu, t'aZko n6m posudzovat', kto je dobry, kto je zly. Jev taLkej
Livotnej situ6cii. Je to prispevokrazza 3 roky. Ja by som navrhovala schvrilit' prfspevok.

F. Hru5ka: nie prispevok ,ale zakapenie obledenia uZ sme sa o tom bavili.
Obecnd zastupitel'stvo schval'uje finandny prispevok 170 eur, z ktordho obec zakupi zimnd obledenie pre p. Pavla
PoSteka.

Termin do30.9.2021

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. HruSka, M. Hutyra, V. Stefankov6,

PROTI:
J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohft, M. Jan6dikov6

ZdrLal sa: -

12, Interpeldcie poslancov

PhDr. M. Hutyra: moment6lne v akom stave je bytovka, rie5i sa tam niedo na zdklade pl6nu opr6v, ktor6 si
napl6novali?

Starostka: moment6lne sa tam vymenili zvondeky, moment6lne sa dal prepoditat rozpodet lebo je zminuldho
roku.

PhDr, M. Hutyra: rozpodet doho?

Starostka: ro_;podet na balk6ny a opravu strechy.

I
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PhDr' M. Hutyra: by som chcel opftat' na webovf str6nku obce? Neviem, di niektori poslanci na riu chodia alebo
nie, je stra5ne v Zalosbrom stave. Oproti starej je prakticky nefunkdn6. Vel'a vecije tam neaktu6lnych, velia veci
tam nepatri. Ja som poslal rovnako aj m6j synovec pripomienky k tomu, bohuZiaf neboli ani zapracovane. Ziadal
som, aby boli vytvorend na domdnu @rudina.sk emailovd adresy poslancov, ani to nie je splnend. Kto spravuje tri
striinky? Pani starostka vy?
Starostka: moment6lne, ak ste si v5imli sa postupne td str6nka dopif,a, nie je to jednoduchii vec, p6novi Birkusovi
posielam priebeZne pripomienky.
PhDr. M. Hutyra: Liadam som napriklad, aby tam bol zverejneny izemny pl6n obce, aby sme si ho mohli my
rovnako aj obdania pozriet kedykol'vek.
Starostka: moment6lne tam izemny pl6n e5te nie je, chystdme to, rovnako aj virtu6lny cirltorin, nedii sa to
zapracovaf naraz.

PhDr. M. Hutyra: str6nka je neprehtadn6, ked'chcete niedo niijst'.
Starostka: do je tam neprehl'adn6, pekne si otvorite fakttry, podobnri str6nku mii povina.
PhDr. M. Hutyra: ked' ste si otvorili na starej str6nke zmluvy, faktriry alebo objedn6vky otvorila sa v6m tabul'ka,
kde ste videli predmet zmluvy, v akej sume. Za 3 roky sa nepodarilo rozlirit stipec, kde bola zverejnen6 suma, do
sme Ziadali ia ai p.Turianik ml.. Ked chcete niedo otvorit' je to neprehf adne, vy neviete do sa za t_fm skr,_iva.
Domdny poslancov, dodnes sa to nepodarilo, moZno obdania chcri pfsat' poslancom, moZno nie, ale dodnes to nie
je. Poslal som pripomienky, kt. by pomohli k sprehfadneniu.
Starostka: lyvija sa to pomaly, ale ide to, tak ako sa qrvija diet'a ako diet'a, ked sa narodi, tak sa vyvija aj na5a
str6nka. P6n poslanec, ja zalo nem6Zem, 2e nejakj' Sikovn! obdan znefunkdnil a zlikvidoval str6nku obce. Ja som
tam striivila niekotko vederov, aby som poprehadzovala veci zo starej str6nky do novej, preto tam odteraz
nahr6vam ibaja.
PhDr. M. Hutyra: taktd star| str6nka nebola zabezpe&n6?
Starostka: bola zabezpedenii, ale bolo tolko ritokov, Le t6 strlnka nevydrLala. Niekto dok1zal vymazat oznam
o zastupitelistve a znefunkdnil str6nku.
PhDr. M' Hutyra: p. Turianik dal n6vrh na spravovanie str6nky p. Malika. Netvorite ju vy? Tvori ju p. Birkus? Dal
som jasnd pripomienky a nestalo sa z toho nid.

PhDr. M. Hutyra: Doln! cintorin oplotenie. Zaujimama, kedy bude nejakd stretnutie, aby sa rozhodlo, do ak6ho
projektu p6jdeme, ako poslanci, pretoZe sa rozchildzame ndzorovo. Od p. F6bika majri byt' bet6nov6 dielce, ako
m6 p' Kohtit, spredu kbf tv6rnice s hlinikov'y'mi poliami, Liadame, aby bola vykonan6 zrrrena. Zo zadnej strany
nevieme, do n6s dak6, lebo sa musi CHKO vyjadrit', do n6m tam dovoli vybudovat' obydajnd oplotenie alebo nejaky
zitkladovy mririk. V pdvodnej dokument6cii to ani nebolo, zadn6 East tamnebola naprojektovan6. S p. Badom som
komunikoval , ukilzal som mu alternativu, kt. navrhuje j a, aby to bolo vybudovand celd z plotov.y'ch dielcov, s tym
2e vtch m6Ze byt' s mrieZkou. Dok6zali by sme u5etrit' aj nejak6 prostriedky, do s6m som r6d, Le sa aj podarilo,
lebo p6vodn17 n6vrh bol na 75 000 eur, moment6lne je n6vrh na 45 000 eur. p6n F6bik Ziada o plot 6 rokov a bol
by som rrid keby prestalo osodovanie mojej osoby, 2e ro brzdim. Ja to nebrzdim. Ja som tu prisiel, ako poslanec,
vyLiadal som si projekty, niektord som si musel vyZiadat cez info zdkon, niektord som dostal. Tie som si
na5tudoval, dovolim si tvrdit', Le tam bolo premr5tend rozoberanie dasti plota cca. 70-80 metrov plota za 4500 eur.
Zrazu sa to dalo stladit'. Urobili sme obhliadku s p6nmi Novdho Mesta nad V6hom, bol som tam ja, p. Turianik,
pani starostka, p. F6bik. Ten dlovek je skutodne vellmi ristretovy,nemdznitimprobl6m.

Malo to zad'at fym, Ze sme sa tam mali stretnft', ako poslanci, projekt bol nakresleny T l20lg.pochybujem,
Ze p' Turianik, ako dlen stavebnej komisie vedel o tom to projekte. To bola niekoho idea, ktor6 sa dala nakreslit'.
TakLe zadalo od konca, to sa tr.ika aj lip, mali sme uZ toto v5etko vediet' a mat nejak1 technickd riesenie. ponrikol
som alternativu obci, ako u5etrit' prostriedky. Dominanta obce nie je pre mria cintorin, musime zadat' robit' niedo
ti aj pre Livych, nielen pre mrtvych. Urobme niedo efektivne, fdelnd. Ked som ponfkol alternativu va5a odpoved'
bola, Le projektant s dm nesrihlasi, ale my sme investor, my sme zdkaznik,my si povieme, do chceme a projektant
sa musi tomu prisp6sobit' Predpokladilm, Ze to tak funguje.
Starostka: p6n poslanec, na uvedeny projektje urobend stavebnd povolenie. Pokial'by ste chceli, bol tu projektant,
boli tu viaceri, Ze on s t'-im nesrihlasi. Tak potom nado sme schvallovali 45 000 eur na oplotenie cintorina? Teraz
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my do, budeme robit' novri projektovri dokument6ciu? Ti p6ni, kt. tam boli pokiali si ja pamrit6m, ste povedali, Ze

oni tam pridu a oni to namontujri, ale potrebujri tam urobit' zdklad. Ja som vtedy povedala, Le zilkazka sa nedii

delit'. MdZeme dat teraz odsrihlasit', Ze sa bude oplotenie dolndho cintorina robit' podlia projektovej dokument6cie,

podlia sridasndho povolenia, kt. bude kondit' v nejakom 2 alebo 3. mesiaci nasledujriceho roka. Dali sme Ziadost'

na prediZenie platnosti stavebn6ho povolenia.

PhDr. M. Hutyra: niektori poslanci projekt nevideli.

Ing. M, Jan6dikovS: mne sa zd6, Le sme ten projekt uZ schvallovali, nejdem sa h6dat'.

PhDr. M. Hutyra: bola tu rada obce, stavebn6 komisia, projektant. Boli lyhrady k rozpodtu, pretoZe niektord

poloZky boli prestrelenl. P6n projektant povedal, Ze d6 prepodita( rozpo(et. Vytkol som mu, Le zadnd dast' nie je

doprojektovan|, Eito chceme mat' otvorend alebo zalvorcn6. Pytal som sa ho, di plot je drobn6 stavba, 6no potvrdil,

2e je.

Starostka: p6n poslanec pokiaf ja musim oslovit' spr6vu ciest, telekomunik6cie, plyn6rov, vod6rov, Le ja tam
m6Zem niedo robit', ten plot sa bude riplne menit'. Keby som tam ja urobila drobnri stavbu, vyt'y'kali by ste mi, Ze

vSetci. Ze tam md b1,r stavebnd povolenie. Ked'tam je stavebnd povolenie zrazu je zle. Ten p6n do tam bol neposlal

do dne5ndho dna Ziadnl rozpodet.

PhDr. \1. Huq ra: _ia som vdm poslal cenovd ponuky, v5etky maily som v6m poslal.

Srarostka: r >etlir rozpoiq robi rozpodtiir. Predpoklad6m, Ze ked' to robi v Cenkrose, tak to naceni. Ja ked' sa na

rLrzpr\'et poziem. tali-ia to neviem posfdit'.
PiDr. \1. Huqra: dobre. sri tu okolitd obce, kt. robili rekon5trukciu oplotenia, ako chceme robit' aj my. Jedn6 sa

.r rekernitmkciu- ro nie je novostavba. OnitieL menili oplotenie a urobili 220 metrov za22 000 eur. UZ som V6m

;.. ;a'rr oril. r' \esluSi.
Srarosdia: robili to ich pracovnici.

PhDr. \1. Huq'ra: iino, u5etrili n6klady. My sme si mali vybrat' nejakf alternativu a dostali sme popod nos hotovy

projelt. Nikto nevedel, ako to bude vyzerat. Od janu6ra sme sa nestretli. Projekt je nepripraven!.

Ing. M. Janiidikov5: ide o centrum obce. M6me to pred obstaranim.

Starostka: keby som byvala vedela, mali ste dat'pripomienky, bola by som dala hned' odhlasovat', di sfhlasia s t'jm,
Ze oplotenie bude postaven6 tak, ako je navrhnut6 s gim, Letamzmenia len niektord dasti materi6lov, alebo srihlasia

s Iym Le sa bude robit' novd povolenie, nov6 proj ektov6 dokument 6cia a m62eme to robit' za 2 roky .

PhDr. M. Hutyra: do v6m povedal p. Papudik, ked som sa pytal na zadnt stranu? Tam budeme povolenie

potrebovat'? To je drobn6 stavba. Pytal som sa ho, p6n projektant je plot drobn6 stavba, povedal: 6no, je. Tak

dlovek, to je zpraxe. Rozpr6vame o tom, Ze je to nepripravend. Projekt bol z dvoch str6n, nie z hoch str6n. Teraz

sa to musi doprojektovat', aj p. Pochyba poZaduje, aby bol plot nepriehliadnli.

Starostka: je to podstatne men5ia dast', akoje v skutodnosti stavebnd povolenie.

PhDr. M. Hutyra: hovorite teraz o rozdeleni a mie5ate hruSky s jablkami. Povedal som, malo to byt' celd v celosti

naprojektovan6, vSetko malo byt' pripraven6, mali sme si vybrat' 2-3 allenativy do chceme, projektant mal spravit'
Studiu, toto chceme, nakontrahovat' peniaze a ideme.

Starosta: p6n poslanec za 5 rokov by ten cintorin nepostavil, kaldy m6te inri predstavu. Dole mala to byt'

oddychov6 z6na,uL to nieje oddychov6 z6na. Sedelo sa niekolkokr6t, som v6m vdadn6 zavaie pripomienky, ale

moja predstava, 2e tam budf chodniky, kde si maminy prejdf s kodikmi k lavidk6m, ktord sri posunutd tam dozadu.

Ztoho projektu je niedo riplne ind. Je projektov6 dokument6cia s pr6voplatnfm stavebnlm povolenim.

PhDr. M. Hutyra: d6 sa spravit' zmena stavby pred jej dokondenim.

Starostka: zmenu stavby pred dokondenim musi spravit' architekt, kt. to robil, p. Papudik povedal, 2e s tym
nesfhlasi a ja vdm poviem svoj osobnli n6zor, ja tieZ s tym nesfhlasim. Mne sa to p6di tak, ako to naprojektoval,
lebo je to stred obce, nehovorlm, Le tie bet6novd by boli Skaredd, ale je to pekn6 a bude to tam riplne riZasnd.

PhDr. M. Hutyra: nehrajme sa na to, do je kr6sne a do nie. Bavme sa, do je fdelnd, do sme mohli urobit' za dobry
peniaz amohli sme ist' dalej. Bohat5ie obce, ako naSa majf tak6to oplotenie. Tu nardbame sprostriedkami
obdanov, chceme urobit' do najviac, je stra5ne veLa potrieb.

Starostka: vy ste jeden zdeviatich poslancov obecndho zastupitel'stva,kaLdy m6pr6vo si povedat' svoj vlastru-i

nhzolMoLnoZe dal5ich 5 poslancov mdtny t6zor.
PhDr. M. Hutyra: 6no, v5ak ma prehlasujri, to je jasnd. Tento projekt ostal visiet', doteraz sme sa nestretli.
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Starostka: neposlali doteraz rozpodet.

PhDr. M. Hutyra: nie rozpodet, cenovf ponuku. V5etko som vdm poslal, kontakt na toho p6na, v5etko ste mali. Vy

ste 5tatut6r.

Starostka: vy ste si to zadali, vy ste si to mali dokondit'.

PhDr. M. Hutyra:ja nie som 5tatut6r.

Starostka: mne sa t6 projektovd dokument6ciap6di a hotovo. Ja nebudem rie5it' 300-500 alternativ.

PhDr. M. Hutyra: som zvedal"-i, di sato zrealizuje vm6ji, leboraz m6te vegetadnd obdobie, potom je korona,

potom je zimnd obdobie a p6n FAbik2-l{f,61toLko. Drifajme, Le sa toho doZije.

Ing. J,. Turianik: bolo by potrebnd skutodne nejak6 zhveredn6 prerokovanie projektu. Boli sme tu v janu6ri, 6no p.

Papudik povedal, Ze s t'-im nesfhlasi, ale to ja ho platim. To sri na5e peniaze, jeho vizia m6Ze byt', ale ja ked ho

poLiadam, Leby zastrpitel'stvo chcelo niedo zmenit' alebo u5etrit', tak mal by sa prisp6sobit'. To je prenajatd sluZba.

Mari6n (Hutyra) pri5iel na to, ja som nemal pristup k projektu, Le td strana od Pochybu, nie je doprojektovan6. On

si to Ziada, aby to mal nepriehliadne zo strany parkoviska, p. F6bik tak isto. Mald ripravy je moZnd spravit'.

Rekon5trukcia, k tomu netreba stavebn6 povolenie. Ak si v styku s inZinierskymi siet'ami, tak potrebuje5

vyjadrenie. Neviem si predstavit' do sa ide obstar6vat' pani starostka.Tdtretia strana nieje doprojektovan6. Ja som

projekt e5te nevidel.

Starostka: zapojenie rezervn6ho fonduje potrebnd schvdlit' 3 1.8, preto sme sa tu dnes stretli.
Ing. J. Turianik: teraz bude vegetadnd obdobie, potom sa to bude vynibavat'. ESte je moZnost' sa stretnft'
s projektantom. Ja som bol proti hliniku, ale aj Garbier povedal, Le l.havfuia a bude probldm opravovat' taky plot.

Starostka: 6no to mdZe byt' rie5end zmenou stavby pred jej dokondenim, ale nie, Le sazmeni riplne ten materidl.
F. Hru5ka: ja som zflstanca toho, aby to ostalo zelen6, otvorend.

Ing. Turianik: tam tie demoladnd pr6ce boli nadhodnotenf, je moind pouLit aj dast' z6kladov. Bola tu spr6vna

pripomienka, Le treba robit' aj niedo pre Livych.

Ing. M. Turianik: do sa bude robit' s mostom na Zalky? V akom stave to je?

Starostka: projektov6 dokument6cie je, rozpodet sa prepoditava. Cak6me na stanovisko vodohospod6rskeho
podniku.

Ing. M. Turianik: asfaltovanie ulidiek? Nejak! termin.
Starostka: m6me novSi rozpodet, rozpodet za5lem.

Ing. M. Turianik: zilbradlieje nefunkdnd, spadlo tam auto, cezprhzdniny. Ak by bola nejak6 vyzvana reguliiciu
potoka, aby sme mali nejakd inform6cie.

PhDr. M. Hutyra: Liadam v6s p. HKO o stanovisko k z6rudnej dobe v mrluve o dielo (,.22019 RozSirenie cintorina
obce Rudina. Mdm technickf pozn6mku. Neskoro ndm posielate kontrolu plnenia umeseni. Treba materi6l poslat'

aspofl 3 dni pred dflom rokovania, aby sme si stihli materi6l na5tudovat'.

HKO - Mgr. L. Gavl6kov6: kontrolu plnenia uzneseni budem posielat' posielat' v predstihu. Poslal som vdm na
mail, do sa tyka zdrulny leh6t a kto mail nem6, tak v kr6tkosti. Na stavebnf materi6l je zfruka2 rodn6 a na dielo
5 rodn6, je tonaozajtak€,zavhdzajrice. eloveknevie, do sim6podtympredstavit'. Moje stanoviskoje jednomadne

tak6, Le pokiali by boli nejakd valy, alebo chyby, jednoznadne okamZite reklamovat'. T!m, Le je vysok6
konkurencia vedia firmy dat' dlh5iu z6ruku.

PhDr. M. Hutyra: do ideme robit' s hornjm cintorinom? Vidim tam osobne vel'a v6d a rizft do budfcna, Poprosil
by som p. starostku o nejakd vy'jadrenie.

Starostka: zaSlem do 30 dni. Terazv interpel6ci6ch podlia z6kona m6m pr6vo sa na ten vis dotaz pripravit'.
PhDr. M. Hutyra: m6mekoniec augusta,24.10-19 alebo28.10.2019 stetoprebral, das sakr6ti. P6nTurianikvy
ste tam boli od zatiatku. B!va$ p. kontrol6r malvyhrady k obstar6vaniu, zhotoviteli, ktor'.i bol vystttaLeny si robil
dielo podlia seba, nespristupf,ovali stavebnd denniky a ked uZ laik nevidi, Ze kamei je malj, hrobov6 miesta mald,
je to popraskan€,,hrdzanazilbradli, na to netreba vysokf Skolu. Do budfcna, boli zhotovend 2 posudky. P6n

Bidanovskf posridil cehi stavbu, m6gulaldrazitko, ako stavebnf dozor. P6nAdamec zfa.Macaferri, tieZ danri
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stavbu zhodnotil, videl tam z3 zo 4 faktorov, ako rizikovd. Je tak p. Turianik - 6no je to tak? Mila zaujima, do

s t'.im dielom sa ide robit'. Zmateri|lrov, kt. m6m dispozicii, hrozitam zrutenie! Nie je to opretd do svahu, nie je
tam bet6nov'-i z6klad, bolo tam vefa pochybeni, nedali si povedat'. Vrchol bol, ked'na poslednd ohl6send vopred 2

stretnutia ani nepri5li.

Starostka: posudky sri 4. ja som zaniesla ve5kerd materiilly, kt. som mala k dispozicii, t. z. v5etky z6pisy od p. Ing.

Bidanovskdho, znalecky posudok od Macaferri-ho, maleckj posudok p. Bidanovskdho, posudok toho p6na, kt.

meno si nepamtitdm a dala som ich sfdnemu znalcovi z oblasti statiky, kt. som ho na5la internete, nem6m s nim
Liadne osobnd vztahy. Ked' som mu ty materi6ly priniesla, vysvetlila som mu ak6 je situ6cia, niekol'kokr6t sme

boli spolu na tom cintorine aja som ho prosil, aby mi vypracoval posudok v pripade, Ze ten posudok bude taki,
Ze gabi6norn-i opomy mrir by mal spadnrit', tak mi to tam napi5e , d6 tam g:ulat(, razitko a ja s tjmto dokumentom

oslovim zhotovitella a ten gabi6nov! mfr prerobi. Preto som to dala urobit' sfdnemu znalcovi v oblasti statiky, aby

sme sa o to mohli sridit'. Ten zrnleck! posudok m6m ja.

PhDr. M. Hutyra: ako sfkromn6 osoba?

Starostka: 6no, ako sfkromn6 osoba.

PhDr. M, Hutyra: ja by som bol r6d, keby sa k tomu vyjadril p. Turianik, ako predseda stavebnej komisie.
Ing. J. Turianik: dobre on povedal, 2e je to dostatodn6?

Starostka: ja nie som v Ziadnom vztahu s p. Brozom, preto som oslovila znalcana statiku. Chcela som mat' pohtad

dloveka, kt. je nezainteresovany. Preto som mu tam doniesla v5etko do som mala. Povedala som mu nech to napi5e

tak, akoje pravda.

PhDr. M. Hutyra: takLe tie posudky, kt. boli, boli nepravda?

Starostka: ja nehovorim , 2e je to nepravda. Poslala som mu komplet v5etko, aby posudok obst6l pri sride.

Ing. J. Turianik: p. starostka, ak to je sfdny malec, kt. tomu dal dobro zdanie, ja som bol podas tej vlistavby, videl
som urditd pochybnosti, do sa tika technol6gie podas vjstavby. Ja navrhujem, aby sa dali zhotovitellovi odstr6nit'
tie zivady.

Starostka: nech sa p6di spi5te z6vady, doporudene mu to za5lem a v k6pii to po5lem aj vdm, nech sa vysporiada
s va5imi n6mietkami.

Obecnd zastupitel'stvo uklad6 stavebnej komisii vypracovat' zoznam zdvad rcalizovan6ho diela: Roz5irenie

cintorina obce Rudina.

Hlasovanie poslancov:

ZA: F. HruSka, M. Hutyra, V. Stefankovii, J. Turianik, M. Turianik, P. Bada, V. Kohrit, M. Jan6dikov6

PROTI:-
Termin do30,9.2021

ZdrLal sa -

13, Diskusia
p. I. J6tiov6: ja som si vypodula minul6 zastupitel'stvo, nejakd otdzk<y tam mala p. Stef6nkov6, do sa dka 56cht.

Pani Stef6nkov6 to by ste mohli vediet', Ze nie sri moje. Sachty sri hlbok6 80 cm, odtokov6 rrira je vo vy5ke je vo
vy5ke 60 cm. Ako mdZu byt' pr6zdne? Na vlastnd n6klady sme ich prekryli, boli tam uZ budovand e5te v dase, ked
sme i51i stavat'. DrendLne rriry sri vyvedend do kan6la, ked byvam pod kopcom. M6m jednu rriru, zkt. ide do iOV-
ka, na kt. m6m aj povolenie. Vyjadrite sa p. Stef6nkov6, kt. rura v6m vadi? M6te pocit, Leje moja pr6dka alebo

umyvadka vyvedend do tohto kan6lalVy m6te charakter ma takto obvinit'? Ja som Liadala o odstr6nenie plechov
zkanillana daLtovh vodu. Trpeli sme len my a Matejka. Pani Stef6nkov6 m6te niedo na.mf,a? Ktorr_i rigol ste

mysleli? Od v6s nikdy nie je suchj kan61. Pani starostka 8 rokov rie5im z6pach zo Llmp, nid ste nepodnikli. Predo

pani starostka?

starostka: tak urobime VZN a kto nem6 toto v poriadku budem ho pokutovat'.
p. I. J6tiov6: ak to nebudri akceptovat' p6jdem aj talej. Poza chrb6l sa I'ahko sa hovori, stadi si pozriet
zastuptelistvo.

F. Hru5ka: mali by tam byt' v t'-ich ulidk6ch velk6 distidky, lebo je to hrozn6.

p. L J6tiov6: v5etko do ide do toho kan6la, je daLtov| voda, nech sa p6di m6Zete sa prist' poniet.
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14/ ZSver
Starostka obce podakovala pritomnym zaud,asf a zasadnutie ukondila.

Zapisal: PhDr. Mari6n Hutyra ...,...............i...................

Overovatelia: Ing. Mari6na Jan6dikov6

Ing. Mari6n Turianik

Ing. Anna Midianov6

starostka Obce Rudina
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